
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 8/2006  w dniu 24 kwietnia  2006 r. 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16 30 zakończono o godz. 1900 

 
  

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Ryszard Cieśliński     
- Przewodniczący Komisji 

                         obecny 

     2. 
 

Lech Pluciński     
- Wiceprzewodniczący   Komisji 

                         obecny 
 

 
      3 

Edmund Knapski     
          - Sekretarz Komisji 

                          obecny 

4. 
 

Grzegorz Pietrzycki                               obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

                          obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

                          obecny 

7. Tadeusz Synoracki     
 

                           obecny 

8 Jerzy Piasecki                            obecny 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 

1.                  - 

2.                   - 

3.                 - 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
 

1. Michał Piechotki-wicestarosta 
2. Danuta Królczyk –skarbnik 
3. Grzegorz Hoffmann- dyrektor ZOZ w W-cu. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
1.3. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu w dniu 27.04.06r. 

 
 

 
1.4     Dyskusja 
1.5     Zapytania 
1.6     Opinie 
1.7     Stanowisko 
1.8     Wnioski 
1.9     Zakończenie 

 
 

ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag. 
Ad.pkt.1.3. Materiały na Sesję Rady Powiatu omówili Pan M Piechotki,Pani 
D Królczyk i Pan G.Hoffmann. 
                    
           
                      
                      
             
 
 
 
 

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
-   bez uwag. 
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1.4  SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
             Dyr.Pan G.Hoffmann przedstawił protokół Komisji Rady Powiatu 
             Wagrowueckiego z dokonanej kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej 
              W Wągrowcu za 2005 r. 
              Protokół stanowi załącznik do niniejszego protokóły Nr 1. 
              Artykuły,które ukazały się w miejscowych gazetach na temat finan- 
              sowania ZOZ-u częściowo się potwierdziły.Należy stwierdzić,że  
              zdecydowana większość pow.ZOZ-ów jest w podobnej lub znacznie 
              gorszej sytuacji. 
              Pan M.Piechocki omówił projekt zmiany uchwały Nr IX/43/99 Rady 
              Powiatu Wągrowieckiego Wągrowieckiego dnia 29 kwietnia 1999 r, 
              w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiat. 
              Projekt zmiany Uchwał y stanowi załącznik do protokółu Nr 2. 
              Potrzeba wprowadzenia zmian w Regulaminie Organizacyjnym Staro- 
              Stwa Powiatowego podyktowana została między innymi w związku ze 
              zmianą przepisów prawnych. 
              Pani D.Królczyk przedstawiła projekt Rady Powiatu w sprawie zacią- 
              gnięcia długoterminowych: pożyczki i kredytu celem adaptacji budyn- 
              ku Bursy na Dom Dziecka i SOS W oraz przebudowę dróg powiat. 
              Przedstawiła również projekt Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwa- 
              ły  z dnia 28.12.2005 r. dotyczącą budżetu powiatu na 2006 rok. 
              Projekty Uchwał stanowią załączniki do niniejszego protokółu Nr 3. 
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1.5     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

    Zapytania stawiali:Pan Piasecki pytał o godz.pracy Pogotowia i  
     kto mieszka w obiektach szpitalnych –odp.udzielił Pan Hoffmann. 
      Pan.Ćwik dlaczego nie odbudowuje się przystanku autobusowego 
     pPrzy szpitalu- za przystanki odpowiada Miasto. 
                      

 
1.6 Opinie – Komisja przedstawione materiały opiniuje pozytywnie.  

                                       
 

 
 1.7        Stanowisko.-pozytywne 

                          
 

 
 
1.8  Wnioski 
           Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji  wnioskuje do Zarządu  
            Powiatu o przedstawienie propozycji remontu dróg na zatwierdzoną 
            kwotę 2 159 508,00 . Rozpoczęcie prac powinno nastapić po 
            konsultacji przedstawionych propozycji na KBiK. 
 
           Do KBiK wpłynął wniosek skierowany do Burmistrza Miasta W-ca 
           w sprawie wykonania przejścia dla pieszych od wejścia głównego 
            Kościoła przy ul.Cysterskiej.Komisja po zapoznaniu się z wnioskiem 
            przekazała wniosek do Zarządu Powiatu celem przesłania zgodnie 
            z kompetencjami do Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu. 
            
  . 

 
 
 Załaczniki:    4 
 
 
 
Protokołował / Protokołowała:                                    Przewodniczący Komisji:  
_________________________                                 _______________________ 
       / Edmund Knapski /                                                   /Ryszard Cieśliński /       

 


